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Wat is je ervaring met de accountantsopleiding? 

“Na het behalen van mijn hbo-diploma ben ik bij de Jong & Laan gestart als assistent en 

heb ik mijn ontwikkeling tot accountant doorlopen. Vanaf 2007 ben ik met veel plezier 

actief geweest als accountant. Vanaf 2018 ben ik me deels gaan richten op leren en 

ontwikkelen binnen de organisatie en ik ben nu 4 jaar volledig werkzaam als 

beleidsadviseur opleiding & training.  

Het toepassen van de theorie in de praktijk en de belangrijke rol van de accountant in het 

maatschappelijk verkeer heeft mij altijd enorm in het beroep aangesproken. De data 

beschikbaar uit (oorspronkelijk) de administratie bieden zo veel inzichten. Ik volgde de 

opleiding in de tijd dat (hoor)colleges aan de orde van de dag waren. Inmiddels juich ik 

het huidige hbo-systeem, het projectmatig leren, van harte toe. Het combineren van 

meerdere vakken tot één centraal thema helpt de huidige student om de theorie 

makkelijker tot zich te nemen. Dat komt de studeerbaarheid van de opleiding volgens mij 

ten goede!” 

Waarom vind je vernieuwing en herziening van 

de eindtermen nodig? 

 

“Ik ben ervan overtuigd dat wij het werken en leren 

efficiënter kunnen inrichten. Ons beroep is niet de 

uitzondering: ook wij mogen ons nog jaarlijks verder 

verdiepen. De vraag is alleen: hoe breng je dat zo 

aantrekkelijk mogelijk? Naar mijn mening zijn de 

eindtermen nog te veel een maatgevend raamwerk. 

De normering moet helder zijn, maar de wijze van 

invulling zou veel flexibeler kunnen. Door de 

herziening kunnen de eindtermen meer ingericht 

worden op toekomstige innovaties en bovendien elke 

willekeurige onderwijsinstelling voldoende ruimte 

geven om een passende invulling te geven aan de 

eindtermen.” 

Over Anja 

“Ik werk bij de mooiste 

accountantsorganisatie van 

Nederland: de Jong & Laan!  

Ik heb een passie voor het 

ontwikkelpotentieel van de 

mens en ik vind het nog elke 

dag een uitdaging om 

talentvolle medewerkers én 

ondernemers te helpen 

groeien.” 


